
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

w dniu 26 kwietnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

W ostatnim czasie zostały zaprezentowane opinii publicznej wyniki badań przeprowadzonych 

przez organizacje podległe UE. Badaniami objęto testy pod kątem korzystnego wpływu na środowisko 

człowieka wprowadzenia do ogólnego użytku aut zasilanych elektrycznie. Podczas badań zestawiono 

auta zasilane ogniwami elektrycznymi i auta zasilane silnikami Diesla. Brano pod uwagę m.in. 

eksploatację (16 lat / 240 tysięcy km) i recykling. Wyniki badań nie pozostawiają wątpliwości: auta 

napędzane silnikiem Diesla wiodą prym we wspomnianych kategoriach eksploatacji. 

W związku z tym proszę o informację, czy te wyniki badań wpłyną na rozwój produkcji aut 

zasilanych ogniwami elektrycznymi w naszym kraju. 
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